
Zápis z 10. jednání pracovní skupiny Financování

konaného dne 26.4. 2021 od 16,30 hodin online

Přítomni:

Adéla Mašková – manažerka MAS a SCLLD

Jana Černoušková – facilitátorka projektů MAP, expertka pro rozvoj vzdělávání

Lenka Čengeryová – zástupce neformálního vzdělávání

Milan Demela - zástupce ZŠ Nepomuk

Jana Berkovcová – zástupce zřizovatele MÚ Nepomuk

Pavlína Jandošová – koordinátorka vzdělávacích aktivit MAP II

Josef Karhan - člen pracovní skupiny

Program:

1. Zahájení
Jednání zahájila Adéla Mašková, poděkovala přítomným za účast a vyjádřila se k
programu jednání.

2. Výběrová řízení ve školách ORP Nepomuk, podpora spolupráce mezi všemi aktéry
ve vzdělávání
Diskusi zahájil Josef Karhan, který přítomným přiblížil právě probíhajicí konkurzní
řízení na pozici ředitele ZŠ Žinkovy.
Adéla Mašková v souvislosti s pěti právě probíhajícími výběrovými řízeními v území
upozornila na příležitost zapojit nové ředitele do diskuze se zástupci zřizovatelů o
kvalitě a úrovni školství v území. Uvedla, že setkávání v rámci pracovní skupiny
Financování může podpořit nastartování komunikace mezi zřizovateli škol a jejich
nově jmenovanými řediteli. Diskutována nemusí být pouze témata spojená s
financováním, ale i s potřebami a cíli jednotlivých škol. Je zde velký prostor pro
efektivní diskusi.
Jana Černoušková uvedla, na co by se měl zřizovatel při výběrovém řízení zaměřit.
Současně apelovala také na spolupráci škol s rodiči. Školy by podle ní měli uvítat
rodičovskou energii, využít angažovaných rodičů a dát jim najevo, že je jejich názor
zajímá. Rodiče by měli být bráni jako partneři, přičemž otevřená komunikace
(edukace) musí vzejít ze strany školy. V této souvislosti uvedla několik praktických
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rad k otevření komunikace rodina - škola (potkat se na neutrálním území,
moderace schůzky, online třídní schůzky, komunikace s rodiči “bezproblémových”
dětí).
Zástupce ZŠ Nepomuk Milan Demela popsal své zkušenosti z jednání s rodiči žáků.
Z diskuse vyplynulo, že dalším tématem pro pracovní skupinu Financování by
mohla být právě podpora spolupráce mezi všemi aktéry ve vzdělávání.

3. Závěr, poděkování za účast
Adéla Mašková spolu s Janou Černouškovou poděkovaly přítomným za účast a
současně vyzvaly přítomné, aby se nebáli oslovit realizační tým MAP s
připomínkami, nápady a podněty, které mají potenciál (nejen v době distanční
výuky) zkvalitnit vzdělávání v regionu.

V Nepomuku dne 28.4.2021

Zapsala: Pavlína Jandošová

Ověřila: Jana Berkovcová
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